
Pusti  dobri Bog sledove, da ne zgrešim 

svoje poti, ko bo noč... 

Novo leto je potrkalo na vrata in upam, da ste ga z navdušenjem  sprejeli. Treba 

bo začeti znova, z novimi močmi in z novim upanjem. Mnoge od nas  navdaja 

negotovost, saj ne vemo kake izzive in preizkušnje nam bo leto 2015 prineslo. 

Naše leto, ki je pred nami  si lahko predstavljamo  kot knjigo, ki ima 365 strani. 

Vsak dan imamo na razpolago prazno stran, nove možnosti in perspektive. Zelo 

je pomirljivo, da imamo po vsakem porazu in razočaranju  spet novo jutro, nov 

list v knjigi, kjer lahko začnemo znova. Če pogledamo na liste prejšnjega leta, 

opazimo mnogo napak, žalostnih dogodkov in marsikateri list bi najraje iztrgali 

iz svoje življenjske knjige. Spomnimo pa se tudi dni, ki so nas  razveselili in ko 

smo doživeli nepozabne trenutke, ki so nas krepili. Prav te strani vedno spet radi 

odpremo, si jih ogledamo in črpamo iz njih novo moč. Trudimo se, da bomo z 

božjo pomočjo vsak list življenjske knjige zaznamovali z ljubeznijo do  

sočloveka in da bomo imeli v srcu prostor za prijaznost in velikodušnost. Ko 

bomo doživljali dneve brez moči in upanja, da bi popisali naše strani, ker bo v 

nas noč in  tema, takrat povabimo Gospoda, da nam bo pomagal in nam napolnil 

list z žarki upanja in tolažbe. Začutili bomo njegovo roko, ki nas bo vodila skozi 

težke čase in nam se ne bo treba bati, saj ne bomo sami  na naši poti .              

Dragi farani, želimo Vam, da bi zaznali to  sled božje ljubezni              

na kateri bi lahko varno prehodili celo leto. 

 

Neujahrsgedanken von Bischof Alois Schwarz 

 
 

Im ersten Schrifttext am Neujahrstag lesen wir, wie Gott                                        

sein Volk  durch den Segen beschützen will. 

Wenn Menschen einander segnen, dann rufen sie den Namen Gottes an                                              

und bitten Gott, dass er seine Kraft über die Menschen ausbreitet.                           

So sollen sie meinen Namen auf die Israeliten legen und ich werde sie segnen.  

Am Beginn des Neuen Jahres sind wir Menschen eingeladen, gleichsam den 

Namen Gottes über das neue Jahr zu legen, damit es uns gelingen kann. 

Dieser Segen Gottes liegt auch auf uns, und wir haben mit dem auserwählten 

Volk Israel die Verheißung, Segen sein zu können für die anderen. Rechnen wir 

damit, dass die Menschen, die uns begegnen, darauf warten, dass wir ein Segen 

für sie sind im kommenden Jahr. Jesu, Josua, bedeutet  Jahwe rettet. Der Name 

deutet darauf hin, was dieses Kind in der Krippe einmal sein wird:   

Der Retter, der Heiland der Welt. 


